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ZEER GEHEIM 

Ex.nr. /0 
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~#~ N?~ulen van de vergadering 
gehouden op vrlJdag 30 september 1960 in de Trêveszaal aan

gevangen t s morgens om tien uur en ts middags voortge~et 
------------

Aanwezig: De minister-president De Quayen de ministers 
Van Aartsen, Beerman, Cals, Klompé, Korthals 
Marijnen, De Pous , Van Rooy, Toxopeus en Vis~er 
(Afwezig zijn de ministers Luns en Zijlstra) 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Bot (punt 17 f) , Van Houten, RooIvink (punt 17 d), 
Schmelzer (punten 8 en 17 d), Veldkamp (punt 12) 
Secretaris : J. Middelburg 

2. Buitenlands beleid -
~ De EEG en Afrika (Zie brief van de staatssecretaris van 

Buitenlandse Zaken dd. 29 september 1960 , nr. 141225) 

Staatssecretaris Van Houten deelt omtrent de jongste 
bijeenkomst van de raad van de EEG -mede , dat verschillende 
punten aanvaard zijn, met uitzondering van de kwestie van het 
waardevast pensioen en het antwoord op een brief van de Ivoor
kust inzake voortzetting van de associatie met de EEG. Omtrent 
het waardevast pensioen bestond vooraf overeenstemming tussen 
de plaatsvervangers van de ministers, maar in de vergadering 
hebben de voorzitters van de Euratom- en EEG-commissies gezegd, 
dat zij het daarmede niet eens waren. Een beslissing over dit 
punt is aangehouden. Met betrekking tot het antwoord op de brief 
van de president van de Ivoorkust herinnert spreker eraan, dat 
minister Luns de vorige maal bij de besprek ing van een brief 
aan Togoland uitdrukkelijk het voorbehoud heeft gemaakt , dat de 
regeling in deze brief sans préjudice was, omdat eerst een 
debat moet worden gehouden over de verhouding tussen de Euro
pese landen en Afrika. Ofschoon de Nederlandse delegatie onder 
sterke druk werd geplaatst (de voorzitter van de Europese 
Commissie Hallstein heeft verschillende malen gesteld, dat 
Nederland blijkbaar de banden met de Afrikaanse landen wilde 
doorsnijden) heeft spreker eraan vastgehouden, dat een beslis
sing tot de bijeenkomst van de ministers op 17 oktober moest 
worden aancehouden. Spreker is voornemens eenzelfde brief als 
hij hierover op 29 september aan de ministers heeft gezonden 
aan de voorzitter van de Tweede Kamer te zenden ter vernouwe
lijke kennisneming van de leden van de Commissie voor,buiten
landse zaken. De minister-president stelt de vraag of ln de 
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Fusie van de 
Buitenlandse 
lagen) 
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30-9-1960 

Europese executieven (Brief van de minister 
Zaken dd. 30 augustus 1960 1 nr. 125778, met 

van 
bij-

De minister-president heeft van mr. Sassen gehoord 
dat in de EEG en in Euratom de gedachte le eft, dat me~ tot e~n 
fusie van de executieven kan komen zonder wijziging van de drie 
verdragen. Minister Klompé veronderstelt, dat men dan het oog 
heeft op een personele unie; deze kan in administratief opzicht 
e~n belang~ijke vereenvou~iging geven. De minister- president 
zlet dat nlet als een fusle. De vraag is thans aan de orde of 
de raad het wenselijk acht, dat men de kwestie van de fusie 
van de executieven gaat bestuderen. 

Staatssecretaris Van Houten is van oordeel , dat 
deze studie nodig is , aangezien er een rapport van Maurice 
Faure op komst is en het punt zeker bij het colloquium in 
november aan de orde zal komen. In de raad van de ministers 
van de Zes op 18 en 19 oktober zal men kunnen beslissen hoe 
men deze zaak in november zal behandelen. De voorzitters van 
de executieve commissies hebben overleg gepleegd; men heeft 
besloten ervan af te zien om met voorstellen inzake een fUsie 
te komen. Minis~er Cals merkt op, dat e r rapporten over de 
fusie waren O.a. van prof. Riphagen . Spreker is van oordeel, 
dat de raad zich binnenkort op deze kwestie moet bezinnen. 
Spreker informeert naar het rapport-Faure. Staatssecretaris 
Van Houten antwoordt, dat dit is uitgebracht aan het Europese 
parlement dat het vervolgens aan de regeringen heeft gezonden. 

Minister De Pous stelt de vraag of Buitenlandse Zaken 
al contact heeft opgenomen met onze Beneluxpartners. Spreker 
zou het ;re.s.u;L.taat hiervan eerst willen weten, voordat ... hijzelf 
met organen van de KSG contact opneemt. 

De minister-president stelt voor te concltideren, dat 
de minister van Buitenlandse Zaken als voorzitter van de Raad 
van de EEG het maken van een studie over deze fusie aan de orde 
kan stellen, maar dat over de fusie zelf nog geen beslissing 
wordt genomen. De raad verklaart zich hiermede akkoord. 

11. Standpunt ten aanzien van._a..~ ont~erp-c?nventie ~nzake Euro~ese ver
kiezingen (Brief van de staatssecretarls van BUltenlandse aken 
dd. 24 augustus 1960, nr. 122693, met bijlagen) 

~!1inister Klompé voelt er wel voor om het aar:tal . 
parlementsleden te verdubbelen in plaats van te verdrlevoudlgen. 
Spreekster merkt voor~ op, dat in punt 12 op blz. 9 wordt 
gesteld, dat de drie verdragen niet toestaa~, dat h~t ~uropese 
parlement zelf de regeling voor een eenvoudlge verklezlngspro
cedure vaststelt ~ als men echter een conventie maakt, kan men 
de verdragen op allerlei punten wijzigen. 

Minister Van fooy ... 


